
Kako može Bog pun ljubavi također biti Bog gnjeva? 

Bok, ja sam Courtney iz womenlivingwell.org, doma Good Morning Girls, i čitamo Bibliju od 
korica do korica, obično jedno poglavlje dnevno. Ali ako čitate knjigu Jeremije, sada ste u 
trećem tjednu i čitate po dva poglavlja dnevno. 

Mnogi ljudi vide Boga samo kao ljubavnog. 

Božja milost i ljubav naglašeni su u našim crkvama danas i to je dobro. Volim milost jer ona 
predstavlja evanđelje. Ali ne morate daleko čitati u Bibliji da biste naišli na Božji gnjev. Već 
na trećoj stranici... ili točnije, u Postanku 3, vidimo pad čovjeka i Božji sud. A samo nekoliko 
stranica kasnije, u Postanku 6, vidimo priču o Noi i arci te potop kojim je Bog kaznio zloću 
čovječanstva. 

Dok čitamo knjigu Jeremije, stih po stih, poglavlje po poglavlje, vidimo kako Božja srdžba 
raste prema neposlušnosti Njegovog naroda. Vidimo proročanstva - upozorenja - o 
nadolazećem sudu nad Izraelom i Judom. 

Danas želim odgovoriti na pitanje: Kako može Bog pun ljubavi također biti Bog gnjeva? 

Prije nekoliko godina, prijateljica mi je rekla: "Courtney, ne sviđa mi se Bog Starog zavjeta. 
On izgleda ljut i skoro okrutan. Više volim Isusa i Novi zavjet." 

Počele smo razgovarati o tome zašto ga tako vidi. Jer, iskreno, nije da se Bog "smirio" u 
Novom zavjetu. Ako ste ikada čitali knjigu Otkrivenja, znate da na kraju svi čija imena nisu 
zapisana u knjizi života bivaju bačeni u ognjeno jezero. Sud postoji i u Novom zavjetu. A Isus 
ne izbjegava ovu temu - zapravo, o paklu govori više nego itko drugi u Bibliji. 

Sam Isus je rekao svojim učenicima: 

"Ne bojte se onih koji ubijaju tijelo, a ne mogu ubiti dušu; nego se bojte Onoga koji može i 
dušu i tijelo upropastiti u paklu." (Matej 10,28) 

Bojimo se mnogih stvari - progona, nepoznatog, smrti, financijskih problema, zdravstvenih 
briga - ali bojimo li se Boga? 

Možda se bojimo toliko stvari zato što se ne bojimo Boga dovoljno. 

Dakle, to je mit da je Bog Starog zavjeta Bog gnjeva, a Bog Novog zavjeta Bog ljubavi - oba 
zavjeta pokazuju Boga kao i ljubavnog i srdžbnog. 

Pogledajmo što smo do sada čitali u Jeremiji: 

Jeremija 9:11: "Učinit ću Jeruzalem gomilom ruševina, brlogom šakala; opustjet će gradovi 
Judini, nitko neće u njima stanovati." 



Jeremija 10:10: "Ali Gospodin je pravi Bog; on je živi Bog, vječni Kralj. Kad se razgnjevi, 
zemlja se trese, narodi ne mogu podnijeti njegovu srdžbu." 

Jeremija 11:11: "Zato ovako govori Gospodin: 'Dovest ću na njih nesreću iz koje neće moći 
pobjeći. Premda budu vapili k meni, neću ih uslišati.'" 

Jeremija 15:6: "Odbacili ste me", reče Gospodin. "Neprestano se vraćate natrag. Zato ću 
ispružiti ruku na vas i uništiti vas; umoran sam od milovanja." 

I tako dalje... 

Vidimo da ih Bog upozorava i preklinje da prestanu biti neposlušni - jer ako ne prestanu, On 
će ih kazniti. Kao roditelji, svi smo to iskusili - ne želimo kažnjavati svoju djecu, ali ako je 
potrebno, hoćemo! 

Bog upozorava i nas danas. Rimljanima 2 piše: 

"Božja dobrota vodi te k obraćenju... ali ako otvrdneš srce, skupljaš sebi gnjev za dan suda." 

Pastor je jednom ovo objasnio ovako: 

Grijeh je poput korištenja kreditne kartice. U tom trenutku ne plaćamo ništa, ali onda dođe 
račun. Mislimo da možemo činiti sve što želimo bez posljedica, ali jednog dana morat ćemo 
položiti račun pred Bogom. 

Ali Isus je na križu platio dug našeg grijeha. Ovo je dobra vijest, zar ne? 

Sav grijeh koji smo nagomilali, sav gnjev koji smo zaslužili - On je platio. Ne dugujemo više - 
On je platio sve! 

Njegov gnjev je zadovoljen. 

Vidimo da je Bog i Bog ljubavi i Bog srdžbe. To je puno za shvatiti, zar ne? 

Proučavanje Jeremije je teško. Voljela bih preskočiti neka poglavlja, ali nije ljubazno prema 
ljudima ne upozoriti ih na ozbiljnost Božjeg suda. 

Mora postojati ravnoteža u crkvi između propovijedanja Božje ljubavi i Božjeg suda. 

Bog nas ljubi toliko da nikada nećemo morati iskusiti Njegov gnjev. On nam je oprostio sve 
grijehe i On je Immanuel - Bog s nama. 

Nisi nikada sam. On je s tobom do kraja! 

Nastavi hodati s Kraljem! 

 


